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ZAPISNIK 
S 41. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
41. sjednica VMO Pećine održana je 24. svibnja 2022. (utorak) s početkom u 16.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 40. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programska aktivnost Dan MO Pećine 
2. Problematika parkiranja na području pješačke zone uz rotor 
3. Davanje suglasnosti na raspodjelu sredstava unutar stavke: Poboljšanje stupnja 
sigurnosti kod pješačkog prijelaza u Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Tajnik MO izvijestio je Vijeće o da je 28. travnja upriličeno otvorenje izložbe Mirjane i Ivana 
Vidovića kojoj je nazočilo oko 60 uzvanika te da ih je u ime Vijeća MO Pećine pozdravio član 
Vijeća gdin. Nikola Pleša. Izložba ostaje otvorena do 26. svibnja. Tajnik MO također je izvjestio 
Vijeće da je s gdinom. Theodorom de Canzianijem definiran termin obilaska područja Plumbuma i 
Đeletićeva i to 25. svibnja s početkom u 18:00. Mjesto okupljanja biti će Park Nike Katunara.   
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 



AD 2 
Tajnik MO izvijestio je Vijeće o vandalizmu te priložio slike vijaka u stablima u ulici Šetalište 
trinaeste divizije kod kućnog broja 110. Naime nepoznati počinitelj izbušio je stabla u pješačkoj 
zoni te postavio vijke i povezao ih lancem kako bi si osigurao parkirno mjesto. Isti dan upućen je 
mail sa slikama Pročelnici Odjela gradske uprave za komunalni sustav, sljedeći dan odgovoreno 
je da je na isto intervenirala Direkcija za komunalno redarstvo te dala nalog za uklanjanje istog 
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje. 
 
AD 3 

Temeljem dostavljene zamolbe Rijeka Plus d.o.o. Vijeće MO Pećine razmatralo je prijedlog 
raspodjele sredstava unutar stavke 20.3. 
 

20.3 
Poboljšanje stupnja sigurnosti kod pješačkog prijelaza u Ulici Šetalište 
Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 

90,000.00 

20.3.1. 
Izrada Elaborata poboljšanja stupnja sigurnosti kod pješačkog prijelaza u 
Ulici Šetalište Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 

2,500.00 

20.3.2. 
Izrada Elaborata privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja 
radova poboljšanja stupnja sigurnosti kod pješačkog prijelaza u Ulici 
Šetalište Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 

1,875.00 

20.3.3. 
Poboljšanje stupnja sigurnosti kod pješačkog prijelaza u Ulici Šetalište 
Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 - REALIZACIJA 

76,625.00 

20.3.4. 
Poboljšanje stupnja sigurnosti kod pješačkog prijelaza u Ulici Šetalište 
Trinaeste divizije kod kućnog broja 59 - pojačanje rasvjete 

9,000.00 

 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine jednoglasno je donijelo odluku o davanju suglasnosti na predloženu 
raspodjelu 

 
 
AD 4 

A) Tajnik je izvijestio Vijeće o odgovoru Odjela gradske uprave za komunalni sustav po pitanju 
plaže za pse na Brajdici da se održavanje hortikulture na pomorskom dobru obavlja u okviru 
sredstava osiguranih u proračunu te da se zahvati održavanja obavljaju u skladu sa zadanim 
uvjetima a da traženo pošumljavanje nije u planu u okviru redovnog održavanja. Derutna 
žičana ograda na plaži Glavanovo zamijeniti će se u sklopu pripremnih radova za sezonu 
kupanja  

 
           Zaključak:  
           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 

B)   Tajnik je izvijestio Vijeće o odgovoru Odjela Gradske uprave za komunalni sustav a po pitanju 
autobusne čekaonice u ulici šetalište trinaeste divizije kod kućnog broja 125 u kojem se 
navodi da je izvršen ponovni očevid i potrebna mjerenja kako bi pokušali udovoljiti prijedlogu 
građana te da su uz konzultaciju stručnjaka iz domene prometa došli do zaključka da iz 
tehničkih razloga nije moguće postaviti bočna stakla na čekaonici. Postavu košarice za otpad 
realizirati će u narednom periodu u okviru raspoloživih sredstava 

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 

C)   Predsjednik Vijeća izvijestio je Vijeće o održanom sastanku sa Pročelnicom Odjela Gradske 
uprave za komunalni sustav i Ravnateljicom Crvenog križa a po pitanju uređenja igrališta u 
sklopu okućnice zgrade Crvenog križa na Pećinama i stavljanje istoga u javnu uporabu. 



Također je napomenuo da je zamolio putem komunalnog redarstava za monitoring rješenja 
po kojem je Republika Hrvatska dužna sanirati Kulu Glavanovo.   

 
      Zaključak: 

           Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 17.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


